
Bestyrelsesmøde i Grøndal Grundejerforening. 

Dagsorden til mødet 

d. 1. marts kl. 11.00 hos Lone, Nytoften 8 
Tilstede: Peer, Kirsten og Lone. Birthe deltog på telefonen. 

Fraværende: Verner. 

Referent: Lone. 

 

1. Referat fra mødet d. 24.1.2025. 
Referatet fra sidste møde er godkendt inden mødet 
Opfølgning af arbejdsopgaver fra sidste møde, se under nedenstående 
punkter. 

 
 

2. Generalforsamlingen:  
Hvor langt er vi i forberedelserne: 

 
Se vedlagte skrivelse om emnet 
 

3. Nyt fra formanden: 
Intet nyt 
 

4. Nyt fra kasserer: 
Hvad sker der med de medlemmer, der ikke kar betalt kontingent, Kirsten 
 
Verner vil kontakte de medlemmer, som endnu ikke har betalt for deres 
medlemskab. 
 

5. Nyt fra sekretær: 
Revidering af medlemslisten, Lone 
 
44 medlemmer har revideret deres oplysninger til medlemslisten. 
4 medlemmer havde benyttet en anden mail adr. til Unioo. Alle oplysninger er nu 
rettet på medlemslisten 
 

6. Veje. 
Tilbud fra Brinck ang. prøvestykke, Peer 
Peer har haft kontakt til Brinck. Brinck er ikke vendt tilbage med et tilbud. Der er 
enighed i at fylde mere grus på vejene. Peer skal med Brinck på rundtur og se på 
vedligeholdet af vejene inden længe. Punktet ang. vejene vil blive taget op på 
generalforsamlingen, så de forskellige veje er klar over, hvad de betaler for 
vedligehold, og om der evt. er ubetalt gammel gæld. 
 

7. Grøfter. 
Grøfterne kører godt, det er dog ikke alle bredejere, der er ajour med bortklipning 
af grene, der hænger ned i grøfterne. 
Fanø kommune samarbejder med firmaet Rambøll ang. vores grøfters standard 
og vedligehold. Lone har afleveret en rapport og beskrevet de få vanskeligheder, 



vi har med for meget vand omkring Kallesbjergvej. Rambøll har forelagt et forslag 
til løsning, som pt ligger ved vandmyndigheden i Esbjerg til godkendelse. 
 

8. Hjemmesiden. 
Nyt om hjemmesiden/pris, - pris for den hjemmeside vi har, Kirsten. 
Kirsten har kontaktet Grundejerforeningen Fanøbad for at få gode ideer til 
vedligehold af hjemmesiden. Denne har været og er meget behjælpelig 
desangående. Der snakkes om en løsning på vores vedligehold af hjemmesiden. 
Evt. tilbud om mulig samarbejdsaftale overvejes. 
 

9. Vinteropsyn. 
Vores vinteropsynsfolk har nu gået deres sidste tur i denne vinter. Også denne 
gang fandt de loftslys, der brændte, løse tagsten, ulåste døre og udendørslampe 
der ikke var slukket. Alle berørte medlemmer har fået besked. 
 

10. Møde med kommunen. 
Intet nyt. Møde i maj 
 

11.  Kaniner og invasive arter. 
Den meget lille kaninregulering, der har været i år, da der stort set ikke ses 
kaniner i vores område, har medført skud af 8 kaniner. 
 

12.  Nyhedsbreve: 
Reaktioner på nyhedsbrev, Lone 
Mange Medlemmer er rigtigt søde til at sende en positiv hilsen som svar på 
nyhedsbrevene, hvilket vi er meget taknemmelige for. 
 

13.  Facebook. 
Bestyrelsen er blevet enige om at sætte et opslag på Facebook ang. efterlysning 
af en suppleant til bestyrelsen. 
 

14.  Evt. 
Intet til evt. 
 

15. Nyt møde. 
16 april kl. 16-18 i Golfklubben 

 

Se forberedelse af generalforsamlingen. 
 

  


